

8D6N

SPRING & SUMMER HOLIDAY (JEJU) KOREA



TC: KORSS(JEU)-8D

HIGHLIGHTS**INCHEON**

Wolmido Island Cruise + Seagull Feeding

JEJU ISLAND

Yongduam (Dragon Head) Rock, Seongsan Sunrise Peak, Seongeup Folk Village, Manjanggul Cave, Trick Art Museum + Ice Gallery, Dongmun Market, 'Nanta cooking' OR The Painters:Hero Show, O-Sulloc Green Tea Museum, Saeyeongyo Bridge, Sanbang Mountain Cruise, Cheonjiyeon Fall, Wind-1947 with Kart Ride, Olle Market

GIMPO

Rice Flower Farm (Gochujang DIY + Bibimbap-making Experience)

PAJU

Imjingak Pavilion, Paju Peace Gondola, Paju Outlet, Dirty Trunk Café

SEOUL

Ikseong-dong, Gwanjang Market, Dongdaemun, Gyeongbokgung + Traditional Korean Hanbok Experience, Bukchon Hanok Village, Korean Cosmetic Shop, Duty Free Shop, Myeongdong, Hongdae Shopping Street, Local Provision Shop

MEALS ARRANGEMENT

- ✓ 7 Breakfast / 6 Lunch / 6 Dinner (7N)
- ✓ 6 Breakfast / 6 Lunch / 5 Dinner

HOTELS ARRANGEMENT

- * 4* Hotel similar
- * Incheon Ramada or similar (7N)
- * Jeju Best Western Hotel or similar
- * Orakai Daehakro or similar

**DAY 01 SINGAPORE AIRPORT CHECK-IN
(VIA SINGAPORE AIRLINES – 7 NIGHTS)**

(MOB/Dinner)

Check in at Changi International Airport for your departure flight to Incheon.

Upon arrival, meet your local guide and proceed for your dinner before check-in hotel.

Hotel: Incheon Ramada or similar

DAY 02 INCHEON – GIMPO – JEJU ISLAND

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Wolmido Island Cruise – Board a scenic cruise ride. You may wish to prepare some prawn crackers for Seagull Feeding. Transfer to Gimpo Airport for your domestic flight to Jeju Island.

Yongduam Rock - Photostop

Hotel: Jeju Best Western Hotel or similar

For Day 3 – 8 program, please refer below Day 3 – Day 8 itinerary.

**DAY 01 SINGAPORE AIRPORT CHECK-IN –
INCHEON**

(MOB)

Check in at Changi International Airport for your departure flight to Incheon.

DAY 02 INCHEON – GIMPO – JEJU ISLAND

(Lunch/Dinner)

Upon arrival, meet your local guide.

Wolmido Island Cruise - Board a scenic cruise ride. You may wish to prepare a some prawn crackers for Segull Feeding.

Transfer to Gimpo Airport for your domestic flight to Jeju Island.

Yongduam Rock – Photostop

Hotel: Jeju Best Western Hotel or similar

DAY 03 JEJU TOUR

(Breakfast/Lunch/Dinner)



Seongsan Sunrise Peak – A UNESCO World Heritage Site, fame for the panoramic view of the Korea Straits.

Seongeup Folk Village – A fascinating ancient village to learn Jeju island's history, culture, and local livelihood.

Manjanggul Cave – A UNESCO Heritage site - is one of the most beautiful lava tunnels in the world.

Trick Art Museum and Ice Gallery – Step into famous masterpieces, experience optical illusion art at six different themed zones.

Dongmun Market – Find souvenirs, dried and fresh food, Jeju-only snacks and many more.

'Nanta Cooking' Show OR Painters:Hero Show : Local live performances.

Hotel: Jeju Best Western Hotel or similar

DAY 04 JEJU

(Breakfast/Lunch/Dinner)

O-Sulloc Green Tea Mueum - Showcases rich history of Korean tea within scenic tea farm and the nearby Hallasan Mountain.



Saeyeongyo Bridge - Connects Seogwipo Port and Saeseom Island. It lit up until 22:00, making it a popular trail at night.

Sanbang Mountain Cruise - See the best scenery of Jeju Island from the sea! The cruise ride introduces you to the "four seasons" of Jeju Island by going around the coast near Sanbangsan Mountain.

Cheonjiyeon Fall - Scenic walk and photostop at this beautiful and calming waterfall in Seogwipo.

Wind 1947 - Get your adrenaline pumping as you coast down the 1947-long course.

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS SERVICE A member of: NTAAS

OUR OUTLETS:



f wtstravel

+65 9116 6994

wtstravelsg

wtstravel.com.sg

enquiries@wtstravel.com.sg

8D6N

SPRING & SUMMER HOLIDAY (JEJU) KOREA



TC: KORSS(JEJU)-8D

Take a commemorative photo at the photo booth and feel like an F1 Grand Prix champ.

Olle Market - Less touristy place as compared to other traditional markets. Has a nice twist of being a traditional market yet in a hip way!

Hotel: Jeju Best Western Hotel or similar

DAY 05 JEJU – GIMPO – SEOUL

(Breakfast/Lunch)

Morning, transfer to Jeju Airport for domestic flight back to Gimpo.

Rice Flower Farm – with included Gochujang DIY and Bibimbap making experience.



Ikseong-dong - Home to all kinds of fusion-concept cafes, restaurants, and shops that contrast with the more traditional vibe of the neighboring Insadong area.

Gwanjang Market - the nation's first market is made famous by the popular Korean show 'Running Man'.

Hotel: Orakai Daehakro or similar

DAY 06 SEOUL – PAJU – SEOUL

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Imjingak Pavilion – An observation deck park with many statues and monuments regarding the Korean War. With included Paju Peace Gondola ride.

Paju Premium Outlet – Second luxury premium outlet introduced in Korea with 165 shops and is known as having the largest number of individual brand stores in Korea.

Dirty Trunk Café – Gained much popularity on social media and has secured its place as the must-visit cafe of Paju. Its factory-like interior giving it an idea place for Instagram.

Dongdaemun - Korea's largest wholesale and retail shopping district, comprised of traditional markets and shopping centers featuring 26 shopping malls, 30,000 speciality shops, and 50,000 manufacturers.

Hotel: Orakai Daehakro or similar

DAY 07 SEOUL

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Gyeongbokgung* - Represented the sovereignty and also served as the main palace of the Joseon Dynasty. With included traditional Hanbok Experience.

Bukchon Hanok Village - Lined with traditional hanok, not created for tourists and it is a residential village inhabited by Seoulites. It holds history and culture from time past in every alley.

Ginseng Shop - Learn the widely acclaimed natural product of Korea.

Korean Cosmetic Shop - Multi-label shop with diverse products ranging from skin care to body and hair care.

Duty Free Shop - Shopping complex providing over 30 boutiques that offer shoppers a wide range of products.

Myeongdong - Bustling shopping street with underground shopping centers and above-ground shops with luxury brands.

Hotel: Orakai Daehakro or similar

*If Gyeongbukgong is not operating, it will be replaced with another palace visit.

DAY 08 SEOUL – AIRPORT TRANSFER – SINGAPORE

(Breakfast/MOB)



Healthy Liver Center - Learn about healthcare and medicinal concoction well known for its liver detoxification functions.

Hongdae Shopping Street - Major markets in Korea specializing in fashion clothing.

Local Provision Shop - Last-minute shopping for local products.

Transfer to airport for your flight back to Singapore. Thank you for travelling with WTS Travel & Tours.

REMARKS:

- * The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to Unforeseen changes, weather conditions, Vaccinated Travel Lane rules and PCR procedure.
- * Tour itinerary, Hotel details and inclusions are based on English version of the itinerary.
- * Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- * Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control.
- * All passengers are reminded to apply for K-ETA online at www.k-eta.go.kr/portal/apply/viewstep1.do, 1 month prior to departure.

PACKAGE EXCLUDES:

- * Airport taxes and Fuel surcharges.
- * Service Fees for Local Guide + Driver @ USD5 per guest per day OR KRW7000 per guest per day.
- * Service Fees for Tour Leader (if any) @ SGD\$2 per guest per day.
- * All VISA / K-ETA Applications (if applicable).

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW **6466 8558**

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS | A member of: **NATAS** NATIONAL ASSOCIATION OF TRAVEL AGENTS ENGLAND

OUR OUTLETS:



八天六晚

韩国(济州岛)春夏游

Imagine your Korea



KORSS(JEJU)-8D

配套亮点 :-

仁川

乘坐游轮 + 喂食海鸥

济州岛

龙头岩 / 城山日出峰 / 城邑民俗村 / 万丈窟熔岩洞 / 特技美术馆 + 冰上画廊 / 东门市场 / 乱打秀 或 Painters : Hero Show / O-Sulloc 绿茶博物馆 / 西永桥 / Sanbang Mountain游船 / 正房瀑布 / Wind 1947 / Olle市场

金浦

Rice Flower Farm

坡州

临津阁 / Paju Premium Outlet / Dirty Trunk咖啡屋

首尔

益善洞 / 广藏市场 / 东大门 / 景福宫 + 韩服体验 / 北村韩屋村 / 韩国化妆品店 / 免税店 / 明洞 / 弘大 / 当地供应商

餐食安排 :-

* 7 早 / 6 午 / 6 晚 (7夜行程)
* 6 早 / 6 午 / 5 晚

酒店安排 :-

Ramada Incheon或4星同等 (7夜行程)
Jeju Best Western或4星同等
Orakai Daehakro或4星同等1

第01天: 新加坡 ~ 仁川 (7夜行程)

(机餐/晚)

在樟宜国际机场集合, 飞往仁川。抵达后, 与当地导游会面, 并在入住酒店之

前享用晚餐。

酒店: Incheon Ramada 或同等

第02天: 仁川 ~ 金浦 ~ 济州岛 (7夜行程)

(早/午/晚)

登上游轮 - 准备一些零食, 用于喂食海鸥然后前往金浦机场飞往济州岛。参观著名的龙头岩。

酒店: Jeju Best Western 或同等

请参阅如下行程的第 03 天 - 第 08 天。

第01天: 新加坡 ~ 仁川

(机餐)

在樟宜国际机场集合, 飞往仁川。

第02天: 抵达仁川 ~ 金浦 ~ 济州岛

(午/晚)

抵达后, 与当地导游会面。

登上游轮 - 准备一些零食, 用于喂食海鸥前往金浦机场飞往济州岛。参观著名的龙头岩。

酒店: Jeju Best Western 或同等

第03天: 济州岛

(早/午/晚)

早餐后, 按照导游前往位于济州岛最东端的城山日出峰, 看起来非常像一座巨大的天然城堡, 几个世纪前被列为永州十大景点之一, 是观看日出的理想场所
参观城邑民俗村 - 一个迷人的古老村庄了解济州岛的历史, 文化和当地生计。
探索万丈窟熔岩洞 - 世界上最长的熔岩隧道之一, 形成于20万至30万年前, 当时456米的 Geomunoreum火山爆发。继续前往有趣的特技艺术博物馆和冰画廊。

东门市场 - 购物街, 可购买纪念品, 干货和新鲜食品, 济州岛小吃等等。

晚餐后, 享受“乱打秀”或 Painters : Hero Show。

酒店: Jeju Best Western 或同等

第04天: 济州岛

(早/午/晚)

O-Sulloc绿茶博物馆 - 它是韩国第一个旨在介绍和传播韩国茶历史及其统的茶博物馆。

西永桥 - 连接西归浦港和西石岛。它一直亮灯到 22:00, 使其成为夜间的热门小径。

Sanbang Mountain游船 - 从海上欣赏济州岛的最佳风景!

正房瀑布 - 是韩国济州岛西归浦地区著名的瀑布, 是当地著名的旅游景点, 也是济州的十大风景奇观之一。

Wind 1947 - 让您的肾上腺素飙升, 沿着1,947m-长的路线滑行。

Olle市场 - 与其他传统市场相比, Olle市场较为传统市场, 但又很时髦。
酒店: Jeju Best Western或同等

第05天: 济州岛 ~ 金浦 ~ 首尔

(早/午)

早上, 前往济州机场乘坐国内航班返回金浦,

Rice Flower Farm - 包括苦椒酱制作和石锅拌饭制作体验。

益善洞 - 探索街道感觉就像回到过去, 因为它与其他非常现代化的城市形成鲜明对比。

广藏市场 - 全国第一个市场, 因韩国热门节目《Running Man》而闻名。

酒店: Orakai Daehakro或同等

第06天: 首尔 ~ 坡州 ~ 首尔

(早/午/晚)

临津阁 - 这是一个观景台公园, 有许多关于朝鲜战争的雕像和纪念碑。包括坡



WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS



A member of: NTA

OUR OUTLETS:



f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

instagram wtstravelsg

www wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg

八天六晚

韩国(济州岛)春夏游

Imagine your Korea



KORSS(JEJU)-8D

坡州和平缆车。

Paju Premium Outlet - 拥有165家门店的豪华高级专卖店, 被称为韩国拥有最多单品品牌店。

Dirty Trunk咖啡屋 - 在社交媒体上非常受欢迎! 坡州岛必去的咖啡馆, Instagram的创意场所。

东大门 - 在韩国最大的批发和零售购物区。该购物区由传统市场和购物中心组成, 拥有26个购物中心, 30,000家专卖店和50,000家制造商。

酒店: **Orakai Daehakro**或同等

第07天: 首尔

(早/午/晚)

景福宫 - 朝鲜王朝期间建造的第一座, 也是主要的最大的皇宫*! 包括韩服体验。

*如果景福宫不开放, 团体将参观另一座宫殿。

北村韩屋村 - 其历史可以追溯到朝鲜王朝近600年前, 该村拥有韩屋或韩国传统

房屋。

人参店 - 了解广受赞誉的韩国天然产品
韩国多标签化妆品 - 这是一家多标签商店, 提供从护肤到身体和头发护理的各种产品。

免税店 - 一站式购物中心, 提供 30 多家精品店, 为购物者提供各种产品。

明洞街 - 它华丽而繁华, 充满生机。您不仅可以在地下购物中心购物, 还可以在奢侈品牌的地上购物。

酒店: **Orakai Daehakro**或同等

第08天: 首尔 ~ 仁川机场 ~ 新加坡

(早/机餐)

护肝宝店 - 了解这种药用混合物以其肝脏解毒功能而闻名。

弘大商店街 - 这是韩国专门从事时尚服装的主要市场之一。

当地供应商店 - 享受最后一分钟的购物送往机场, 乘搭客机飞回返新加坡。

备注:

- ◇ 公司保留更改旅行行程、交通安排和住宿的权利, 因为出现了无法预料的变化、天气条件以及疫苗接种旅行通道规定
- ◇ 如果中文和英文行程有不符合之处, 请以英文行程为准
- ◇ 除非另有说明, 否则旅游将以中文进行
- ◇ 由于公司无法控制的情况, 行程可能会有所变动
- ◇ 提醒所有乘客在出发前至少一个月申请 K-ETA, 网址 www.keta.go.kr/portal/apply/viewstep1.do

行程不包括:

- ◇ 机场税和燃油附加费。
- ◇ 本地导游和司机服务费, 每位客人每天5美元或7000韩元
- ◇ 领队(如果有): \$2新元 每人每天
- ◇ 所有签证/K-ETA申请费用(如适用)



城山日出峰, 济州岛



WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS



A member of: NATA



OUR OUTLETS:



f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

instagram wtstravelsg

www wtstravel.com.sg

@enquiries@wtstravel.com.sg